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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën 
 
Woensdag 30 mei 2012 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 30 mei 2012 (deze vergadering) is 
als bijlage opgenomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
J. Slagter (voorzitter) 
J.J. Baltes (VVD) 
R. Beimers (PVV) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
mevrouw G.M. van Dinteren (GroenLinks) 
mevrouw R.S. Goettsch (PvdA) 
W. van Heusden (ChristenUnie) 
Mevrouw R. Horasan (PvdA) 
A. Huizing (PvdA) 
mevrouw M.J. Kaal (CDA) 
F. van Lookeren Campagne (D66) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 
mevrouw G.H.Smith (GroenLinks) 
J. Smits (VVD) 
T. Stelpstra (ChristenUnie) 
mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
H.J. van der Ven (CDA) 
 
mevrouw C.M. de Werd-Eijsink, statenadviseur 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
J. Tichelaar, CdK 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
R.W. Munniksma (PvdA) 

A. van der Tuuk (PvdA) 
H. Brink (VVD) 
 
Aanwezig agendapunt 6a. 
G.B. Nijhuis, bestuursvoorzitter Noordelijke 

Rekenkamer 
M. Herweijer, directeur Noordelijke Rekenka-

mer 
 
Aanwezig agendapunt 6b. 
H.H. Van Voorn, concerncontroller SNN 
 
Aanwezig agendapunt 6c. 
J.N. Kuipers (GL) 
 
Afwezig: 
H.H. van de Boer (voorzitter)  
J.A. van Dalen (D66) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agendaonderdelen 9 (hier 6d) en 10 (6c) worden omgewis-
seld, waarna de agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Samenvatting vergadering 11 april 2012 en de lijst van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen wordt aangepast. Een actueel overzicht daarvan is aan deze samenvat-
ting gehecht. 
De samenvatting wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
4. Rondvraag 
GroenLinks stelt vragen over mogelijke plannen voor een luchtshow bij de TT naar aanleiding van een 
artikel in het Dagblad van het Noorden. De commissaris van de koningin beantwoordt deze vragen. 
 
5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 
SNN: 
CdK doet mededelingen met betrekking tot SNN: 

 Op 8 juni heeft het college een gesprek gehad met Tweede Kamerleden uit het Noorden. Het 
gaat over mogelijk controversiële onderwerpen. De CdK waarschuwt voor het ontstaan van 
een beeldvorming van het Noorden in Den Haag dat er niets met de RSP-gelden gedaan zou 
worden. Als deze gelden niet besteed worden, zal het Rijk het mogelijk terughalen. 

 Op 27 juni is er overleg met staatsecretaris Bleker over de houtskoolschets voor het operatio-
nele programma om te kijken welke gelden we willen verkrijgen vanuit de structuurfondsen.  

 Volgende week wordt de economische visie met groot aantal stakeholders besproken om te 
kijken naar de match overheid, ondernemen, kennisinstellingen en SER Noord die bezig met 
Smart Specialisation Studies (kwalitatieve pieken in Brussel). 

 Op 29 oktober is de kennismaking met de nieuwe Kamerleden gepland.  
 In voorjaar 2013 is er een lobby-event in Den Haag en daarna in Brussel om aandacht voor 

het Noorden vast te houden. 
 De president van Niedersachsen is op bezoek geweest. Drenthe, Groningen, Fryslân en Over-

ijssel gaan samen met Niedersachsen zij starten Energy Valley. De president heeft ook ver-
zocht om een bijdrage voor de verbetering van de E233. Er is een gezamenlijke brief verzon-
den aan de minister en het onderwerp zal binnenkort met de minister mondeling besproken 
worden. De CdK heeft aangegeven dat de financiële ruimte van Drenthe beperkt is. 

 SNN vraagt aandacht voor regionale belangen in de verkiezingsprogramma’s. 
 SNN is bezig met het organiseren van een verkiezingsdebat op 3 september in de RUG, 

waarin ruimte is voor een mix van landelijke en regionale thema’s.  
 
IPO: 
De heer Stelpstra (CU) meldt dat op 21 juni een algemene ledenvergadering wordt gehouden.  
 
EU: 
De heer Baltes (VVD) deelt mee dat de werkgroep DrEUn is begonnen met het uitwerken van de op-
dracht die uit de Europadag van 9 mei kwam. 
 
6. Statenstukken/brieven 
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6a. Statenstuk 2012-530, jaarverslag, jaarrekening en accountantsverklaring 2011 en ontwerp 
begroting Noordelijke Rekenkamer 2013 
 
Samenvattende reacties van de fracties: 
Fracties zijn blij met het positief resultaat, het terugstorten van het overschot en het positief oordeel 
van de accountant. Voorts zijn er vragen over de afschrijving van hardware en over de kosten van vast 
en extern personeel. De VVD wil weten hoe de WGR wordt aangepast.  
PvdA en D66 zijn nieuwsgierig of het college een bestemming heeft voor het overschot. 
 
Toelichting bestuursvoorzitter en directeur:  
De bestuursvoorzitter stelt dat het aanpassen van de Wet Gemeenschappelijke Regeling en verorde-
ning nodig is om schoonheidsfoutjes eruit te halen en de taak van de programmaraad te verbreden. 
De directeur van de Noordelijke Rekenkamer geeft aan dat het niet de bedoeling is de formatie uit te 
breiden. De inhuur van externe deskundigheid wordt per geval bekeken. Het overschot van 2011 kan 
gezien worden als een bezuiniging, die in de begroting voor 2012 is doorgezet. 
Bij de begroting van 2014 zal gekeken worden of de afschrijvingstermijnen van de hardware van de 
automatisering verlengd kunnen worden. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk antwoordt dat het geld op een rekening courant gelieerd aan de Noorde-
lijke Rekenkamer wordt gestort. Er is nog geen bestemming voor. 
 
Conclusie 
De voorzitter concludeert dat de vergadering instemt in met de voorgestelde besluiten.  
 
Status 
De B-status wordt gewijzigd in de A-status. 
  
6b. Statenstuk 2012-529, begroting SNN 2013 
 
Samenvattende reacties van de fracties: 
Veel fracties vragen of SNN rekening houdt met een worst case scenario. Ook wordt gesteld dat de 
begroting wat Smarter kan. 
De VVD en PvdA roepen het college op om ook naar Overijssel en Gelderland, Duitsland en daarbin-
nen naar te kijken. Ook wordt aandacht voor Europa in het verslag van SNN gemist. 
Ten slotte vraagt de VVD of SNN gebruik kan maken van het op te richten shared service centre. 
De SP vraagt zich af of SNN ook andere subsidieregelingen kan behandelen. 
D66 vraagt om een toelichting dat er een afname van personeelkosten en een toename van salaris-
kosten en is er geen nullijn voor medewerkers van SNN. Voor wiens rekening zijn wachtgeldverplich-
tingen? Verder zijn er specifieke vragen naar een bedrag van 370 miljoen (PvdA) en een post van 
€2500 (PVV). 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Volgens gedeputeerde Van der Tuuk wordt er niet door het college gesproken over een worst case 
scenario. Hij verwacht dat ook in de toekomst regelingen deze kant op komen. Er zijn geen effectme-
tingen beschikbaar. In de toekomst zullen ook bij het opstellen ex ante de effectmeting kan worden 
ingebouwd. 
De eerste contacten met Overijssel zijn gelegd en ook de banden met Duitsland zullen beter worden 
aangehaald. Vaak lopen regelingen via landsdelen. In de lobby naar Brussel zijn het college erop 
alert, dat we wel met Duitse gebieden mogen samenwerken en niet met Overijssel en Gelderland. Het 
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college wil dat wel, maar het moet wel mogelijk zijn. De samenwerking moet met Duitsland en Europa 
in de volgende begroting terugkomen. Het college wil proberen of het als zienswijze kan worden inge-
diend, zodat de gegevens voor 2013 duidelijk worden, maar in ieder geval voor 2014.  
De begroting lijkt van een aflopende zaak omdat het is gebaseerd is op bestaande afspraken en toe-
zeggingen. Er wordt aan gewerkt om nieuwe regelingen binnen te halen, en het college verwacht dat 
dit zal slagen. 
 
Gedeputeerde Brink voegt eraan toe dat SNN niet in het shared service centre zit, maar als de drie 
noordelijke provincies kansen zien, er naar gekeken zal worden. 
Europa Servicepunt Emmen doet ook aanvragen voor subsidies. De kennis zit ook bij SNN en die zou 
het wellicht ook kunnen doen. 
 
De eveneens aanwezige concerncontroller van SNN de heer Van Voorn beantwoordt enkele techni-
sche vragen. 
 
Conclusie: 
De voorzitter stelt vast dat aan de tekst verwijzingen naar Europa moeten worden toegevoegd.  
 
Toezeggingen: 
Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe dat hij voorafgaand aan de Statenvergadering tekstverwijzingen 
over Europa ter opneming van het Statenstuk zal toezenden. 
 
Status 
Het blijft een B stuk. 
 
6c. Statenstuk 2012-528, Jaarstukken 2011 
 
Samenvattende reacties van de fractie: 
Diverse fracties vinden de Jaarstukken een dik boekwerk en hopen in de toekomst op een kleinere 
omvang. D66 wil graag een leeswijzer, zodat de gebruikte symbolen duidelijk zijn 
Er wordt aandacht gevraagd voor bepaalde uitgavenposten, zoals de RSP-gelden, natuur,  
De VVD ziet dat de uitgaven te weinig Smart zijn geformuleerd, waardoor de effecten van de beste-
dingen onduidelijk blijven. Het is bijvoorbeeld niet duidelijk waardoor er minder besteed is dan ver-
wacht. Ook vinden D66 en CU dat de Jaarstukken te veel een vooruitblik en te weinig een terugblik is. 
Fracties willen weten hoe wordt omgegaan met de mogelijk gedwongen ontslagen binnen het ambte-
lijk apparaat. Is er een relatie tussen taken en medewerkers en is er een bedrag begroot voor de reor-
ganisatie? 
Een aantal vragen heeft betrekking op de crisis en hoe de provincie zich van haar toezichthoudende 
taak kwijt. Waarom wordt het rapport Financiële Verkenningen niet meer opgesteld? Een andere 
vraag is of de toevoeging aan de reserves niet later toch uitgegeven zullen worden. De PVV stelt en-
kele vragen over de reserves. Andere fracties vragen zich af of niet toch geld voor krimp naar het 
Noorden gehaald kan worden. 
Er wordt bezorgdheid geuit over de tekst over het onderhoud van de wegen. Is kwaliteit en veiligheid 
voldoende geborgd?  
Alle CDA-Statenfracties hebben een brief gestuurd om de landelijke politieke duidelijk te maken hoe 
prohibitief de invoering van de wet Hof (Houdbaarheid Overheidsfinanciën) is voor het doen van 
evenwichtige provinciale uitgaven. De brief wordt uitgedeeld, zodat de overige fracties een vergelijkba-
re actie richting Den Haag kunnen doen. 
D66 en de SP vragen zich af welke urgente reden er was dat het Rijk 7 ½ miljoen RSP gelden alvast 
overmaakt. Heeft de wet Hof er ook mee te maken? 
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CU constateert dat gelden die in 2011 door vertraging nog niet zijn uitgegeven en ongeautoriseerd 
worden uitgegeven in 2012. De partij verzoekt om in december hiervan een overzicht te geven, zodat 
de Staten kunnen goedkeuren dat ze in 2012 worden uitgegeven. 
De SP stelt vragen over de tekst dat de situatie in de jeugdzorg nijpend is. Hier kunnen toch autonome 
middelen voor kunnen worden ingezet? 
Enkele fracties stellen vragen naar de gevolgen van het Lenteakkoord voor de provincie Drenthe. 
CU vraagt of GS niet meer zou moeten sturen om fusies van waterschappen te bevorderen. 
GL signaleert dat de Jaarrekening een toename van de bestedingen in de toeristische sector maar 
een afname in het aantal banen verwacht. Kan het college dat verklaren?  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde van der Tuuk legt uit dat de Regiegroep Kennis Arbeidsmarkt in de sectoren zorg en 
techniek waar met partijen in het veld arbeidsmarktvraagstukken adresseren. De provincie signaleert 
en agendeert. 
Het college is via Regiovisie Groningen-Assen en Drentse Zuidas actief bezig in samenwerking met 
de betrokken gemeenten om de financiële risico’s bij bedrijventerreinen te beheersen. 
Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat hij er aan wil werken om de programmabegroting meer 
Smart te maken, zodat het halen van doelen beter zichtbaar wordt. Ook zal gekeken worden hoe de 
aard van de onderbestedingen meer inzichtelijk gepresenteerd kan worden. De gedeputeerde vraagt 
aandacht voor de noodzaak om de balans te vinden tussen extra inzichtelijkheid en de wens om min-
der dikke stukken aan de Staten te leveren. 
De gedeputeerde sluit aan bij de wens van het CDA om niet onnodig te dralen tot bestedingen, omdat 
de prijzen laag zijn en dankt het CDA voor het initiatief om te protesteren tegen de wet Hof. De gede-
puteerde zal met andere provincies hierover in gesprek gaan en roept de fracties op om hun contac-
ten in Den Haag te gebruiken om te laten weten hoe slecht deze wet voor de provincie kan uitpakken. 
De gedeputeerde kent de reden niet waarom het Rijk een deel van de RSP-gelden wil overmaken. 
Ondanks deze onduidelijkheid wil de gedeputeerde het geld liever op de rekening van de provincie 
hebben staan, dan bij het Rijk. 
De gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat bij het thema Jeugdzorg om strategische redenen stevi-
ge woorden zijn gebruikt om te voorkomen dat het Rijk hier bezuinigingsmogelijkheden ziet. 
Gedeputeerde geeft aan dat gewerkt wordt aan een steeds meer realistische begroting wordt en dat 
hij de oproep van de CU ter harte wil nemen om het overzicht van de gelden die worden overgeheveld 
van het ene naar het andere begrotingsjaar aan de Staten te leveren. 
Tot slot kan de gedeputeerde Van der Tuuk niet met de beschikbare gegevens verklaren hoe de ho-
gere bestedingen bij meer overnachtingen door minder werknemers afgehandeld kunnen worden. 
Gedeputeerde Van der Tuuk geeft ziet wel een optelpost van 8,4 miljoen die aan de reserves wordt 
toegevoegd. Als het CDA twaalf miljoen leest, wil hij de vraag volgende week technisch inhoudelijk 
beantwoorden. 
De gedeputeerde begrijpt dat de PVV pleit voor een gemeenschappelijk begrippenkader te hanteren. 
Het college zal de accountant vragen om hier aandacht aan te besteden. In 2014 zal waarschijnlijk de 
financiële lijn digitaal via computerklikken te volgen zijn. 
De gedeputeerde wil kijken hoe de cijfers die aan het Rijk gezonden zijn, aan PS kan worden gele-
verd. 
 
Gedeputeerde Brink merkt op dat investeringen in wegen en vaarwegen noodzakelijk kunnen worden, 
maar dat scherp gekeken wordt hoe bezuinigd kan worden. Het onderhoudsniveau van de provinciale 
wegen liggen er op dit moment goed bij. 
De gedeputeerde Brink heeft voldoende vertrouwen in de financiële posities van gemeenten. Ge-
meenteraden zijn en blijven verantwoordelijk om hun begroting in evenwicht te krijgen. De provincie 
controleert achteraf via de gemeentelijke begroting en de jaarrekening. 
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Vorig jaar was afgesproken om het rapport Financiële Verkenningen van Gemeentes niet meer op te 
maken en daar houdt de gedeputeerde zich aan. 
Het college blijft kijken naar BBL, ondanks dat op 1 januari geen match was tussen werk en aanbod, 
blijft het een punt van aandacht. 
De gedeputeerde wil personeel niet onnodig lang over ontslagen in onzekerheid houden, maar de 
procedure moet zorgvuldig zijn. Voor de zomer komt hierover een informele informerende bijeenkomst 
voor PS bij te praten over het hele traject. 
Gedeputeerde Brink stelt dat het college de wettelijke taak van controle op gemeenten en WGR het 
hele jaar wordt uitgevoerd. Alle risico’s worden gewogen. Het GS is extra streng naar gemeenten 
vanwege de huidige financiële situatie. PS mag van GS verwachten hun wettelijke taak zorgvuldig uit 
te voeren. In december wordt een persbericht verzonden. 
 
Volgens gedeputeerde Klip hebben Drentse bedrijven nauwelijks kunnen aansluiten bij de topsectoren 
en kennisinstellingen door een onrealistische planning en slechte procedures van het Rijk. Er komt 
een tweede ronde. 
Het is volgens de gedeputeerde te vroeg om de inbreng het IPO in STRONG, structuurvisie over de 
ondergrond van het Rijk, in een memo aan de PS te doen toekomen, omdat de inbreng nog te globaal 
is. Het college brengt de eigen structuurvisie in, herhaalt dat ze geen kernafval in de bodem en vindt 
noodzakelijk dat de provincie enige vorm van zeggenschap houdt wat er in de ondergrond gebeurt. 
Gedeputeerde Klip legt uit dat de nota Waardevol Drenthe bedoeld is om bewustwording bij gemeen-
ten te bevorderen, zodat zij een betere balans tussen beschermen en benutten kunnen vinden.  
Gedeputeerde Klip herkent niet dat er een te slappe houding is ten aanzien van de fusies bij water-
schappen. Er is één fusie onderweg en verder zijn er op verschillende plaatsen samenwerking moge-
lijk. 
 
Gedeputeerde Munniksma geeft aan dat volgens hem geen Rijksbijdrage voor krimp is. Volgens het 
Rijk zit in het provinciefonds geld voor de krimp. 
De achterblijvende inkomsten van derden is volgens gedeputeerde Munniksma, een technische zaak 
wat te maken heeft met een andere wijze van verwerken van de ILG gelden in de Jaarstukken. 
Veel zaken die te maken hebben met de integrale aanpak van landelijk gebied staat nog steeds ‘stop’. 
Als er gelden voor landelijk gebied beschikbaar komen stelt Munniksma voor dat ze ingezet worden 
voor natuur en recreatieontwikkelingen. 
GS hebben wel degelijk gewezen op het bedrag van 42 miljoen. Daarvan zal 31 miljoen uit grond voor 
grond betaald kunnen worden. PS zal op een bijeenkomst van 13 juni informeel zal worden ingelicht. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Van der Tuuk zal de vraag dat daar waar het CDA 12 miljoen leest, en hij 8,4 miljoen, 
op 6 juni beantwoorden. 
Gedeputeerde Van der Tuuk zal de rapportages over gemeenten die aan het Rijk worden gezonden 
aan de Statenleden doen toekomen. 
 
Conclusie 
De voorzitter concludeert dat het agendapunt de A status kan krijgen. 
 
Status 
Het stuk krijgt de A status. 
 
6d. Statenstuk 2012-525, 1e bestuursrapportage en 3e wijziging begroting 2012 
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Samenvattende reacties van de fracties: 
Diverse fracties stellen vragen over versnelling of vertraging bij uitgaven op diverse begrotingsposten. 
Daarnaast zijn er vragen over landelijke regelgeving, zoals de nieuwe Omgevingswet en Programma-
tische Aanpak Stikstof (PAS). 
Verder vraagt D66 welke kernkwaliteit en welke rechtsbescherming van individuele burgers risico lo-
pen als gevolg van de nieuwe Omgevingswet en wat GS doet met deze kennis. 
Twee fracties zetten vraagtekens bij de tekst dat mensen in deze tijd meer geld uitgeven en dat de 
trend nog lang aanhoudt. Kan het GS niet een realistischer inschatting kan maken? 
De PvdA stelt een vraag naar de dekking van twee miljoen voor de woningbouw in Leek-Roden. De 
dekking daarvan werd gevonden in de algemene reserve, maar daarvan is 1,6 miljoen uit het beëin-
digde Stimuleringsregeling Drentse Woningmarkt. Dit bedrag is echter bedoeld om de woningmarkt te 
stimuleren. 
Het CDA en de SP uiten hun zorgen over het programma Drenthe Goed Bestuurd. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat de recessie op verschillende generaties verschillend neer-
daalt. De babyboomers zitten in goede financiële regelingen en daardoor zal deze groep, die veel in 
Drenthe recreëert, nog langere tijd voldoende te besteden hebben. 
De gedeputeerde wil graag uitvoerig op het morgenprogramma van 6 juni over de wet Hof te spreken, 
zodat het in deze commissie niet hoeft. Dit kan ook gelden voor het schatkistbankieren waar het CDA 
aandacht voor vroeg. 
Volgens gedeputeerde Van der Tuuk is het door scherper begroten sneller geld nodig uit de algemene 
reserves en niet door de kleine post onvoorzien.  
 
Over vaarverbinding Erika-Ter Apel zegt van gedeputeerde Brink dat het op koers ligt en er geen te-
genvallers zijn, maar dat het sneller gaat en daarom een bijstelling nodig is. 
De gedeputeerde Brink heeft besloten een zin in deze bestuursrapportage op te nemen over de allian-
tie, omdat het een afwijking van beleid is. In de bestuursrapportage wordt het gekoppeld aan het 
klantcontactcentrum, maar dat is een financiële overheveling van de begroting. 
 
Over de Drentse Energieorganisatie stelt gedeputeerde Klip dat de concrete gegevens één keer per 
jaar aan PS wordt gezonden. 
 
Gedeputeerde Munniksma stelt vast dat bij het herplaatsen van mensen van het Drents Plateau op 
schema zit maar de eindstreep nog niet is bereikt. De gedeputeerde zal hierover berichten zodra dit 
het geval is. 
Gedeputeerde Munniksma beantwoordt de vraag dat er pas laat dit jaar duidelijkheid komt over het 
natuurbudget. Dit is veroorzaakt door het Lenteakkoord, waarvan de gevolgen nog niet duidelijk zijn. 
Ook de voortgang van PAS is veroorzaakt door vertragingen in Den Haag. De gedeputeerde verwacht 
niet dat het huidige kabinet uit de aanpak van PAS komt. Met betrekking tot vergunningverlening is het 
college met groenpartijen een manifest overeengekomen, die het mogelijk maakt om vergunningen te 
verlenen. 
Gedeputeerde Munniksma gaat ervan uit dat er door het huidig kabinet niet meer aan de nieuwe om-
gevingswet gewerkt wordt en hoopt dat een volgend kabinet meer oog heeft voor kernkwaliteiten en 
rechtsbescherming van individuele burgers. 
Gedeputeerde Van der Tuuk leest ter aanvulling van wat gedeputeerde Munniksma antwoordde voor 
uit het Statenstuk 2012-518, vastgesteld op 18 april. De conclusie van gedeputeerde Munniksma is 
dat het bedrag in de algemene reserves zit en dus niet geoormerkt is. 
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Conclusie 
De voorzitter stelt vast dat op het verzoek van de PvdA het een B stuk voor de Statenvergadering 
blijft. 
 
Status 
Het stuk behoudt B status. 
 
6e. Brief van Gedeputeerde Staten van 21 maart 2012 over SNN-reactie op de wetgevings-
voorstellen tot herziening van het Gemeenschappelijk Landbouwbeleid | Doorgeschoven naar 
de vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën van 4 juli 2012 
Het agendapunt wordt op verzoek van de VVD en met instemming van de PVV verplaats naar de 
agenda van de volgende commissievergadering. 
 
 
7. Mededelingen 
Geen. 
 
8. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 18.00 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 4 juli 2012. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën van 4 juli 2012, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , statenadviseur 
 
 
 



Versie 30 mei 2012 1 

Toezeggingenlijst Statencommissie Bestuur en Financiën, 30 mei 2012 
  
   
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 
  
Statencommissie korte termijn 
1. Auditprogramma 2011-

2012; verspreiding 
stukken 

Gedeputeerde Brink zegt toe te zullen nagaan in welke vorm de 
rapportage van de audits naar de staten kunnen worden 
verspreid. 
 

07.12.2011 07.03.2012 B&F 11.04.2012; zal digitaal worden 
toegestuurd. 

2. Monitoring DPE Next Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de staten te zullen 
informeren op welke wijze de monitoring van DPE Next ingevuld 
gaat worden. 
 

25.01.2012 04.07.2012 √ is afgehandeld: zie LIS A.1 (B&F 4 juli 
2012)  

3. Notitie Commissaris 
RvC/RvT  

Gedeputeerde van der Tuuk zegt de staten een notitie toe in 
algemene zin over wie namens de provincie zitting hebben in 
RvC/RvT en binnen welke juridische kaders deze 
vertegenwoordiging zal plaatsvinden. 
 

14.03.2012 14.06.2012  

4. WMD; code Tabaksblat Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe om zowel in de extra AVA 
WMD als in een separate notitie de belangenverstrengeling als 
genoemd in de code Tabaksblat te zullen toelichten. 
 

14.03.2012 14.06.2012  

5. Politieke Ambtsdragers Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe bij de verdere beraadslaging 
(IPO verband) over de vermindering van het aantal politieke 
ambtsdragers, de gevraagde aandacht voor de democratische 
legitimiteit (m.n. kleine fracties), mee te zullen nemen. 
 

14.03.2012 14.06.2012  

6. Omgang met 
vertrouwelijke stukken 

De Commissaris van de Koningin zegt toe om samen met de 
statengriffier te komen met een voorstel waarin staat beschreven 
hoe om te gaan met geheimhouding. 

21.03.2012 21.04.2012 √ is afgehandeld: de notitie is inmiddels 
per e-mail toegezonden en op de website 
van PS geplaatst. 

7. Tekstverwijzing naar 
Europa in Statenstuk, 
Begroting SNN 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe dat hij voorafgaand aan de 
Statenvergadering tekstverwijzingen over Europa ter opneming 
van het Statenstuk zal toezenden. 

30-5-2012 6-6-2012 √ is afgehandeld: de tekst is 
aangeleverd voorafgaande aan de 
Statenvergadering. 

8. Vraag over 8,4 miljoen Gedeputeerde Van der Tuuk zal de vraag dat daar waar het CDA 
12 miljoen leest, en hij 8,4 miljoen, op 6 juni beantwoorden. 

30-5-2012 6-6-2012 √ is afgehandeld: de vraag is 
beantwoord op de informatiebijeenkomst 
voorafgaand aan de Statenvergadering 
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9. Rapportages gemeenten  Gedeputeerde Van der Tuuk zal de rapportages over gemeenten 
die aan het Rijk worden gezonden aan de Statenleden doen 
toekomen. 

30.05.2012 30.08.2012 √ is afgehandeld: de tekst is 
aangeleverd voorafgaande aan de 
Statenvergadering. 

 
 
Statencommissie lange termijn 
1. Evaluatie Protocol 

humanitaire 
hulpverlening 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 
Een evaluatie van het Protocol humanitaire hulpverlening na twee 
jaar (CDA). 
 

08-12-2010 31-12-2012  

2. EU-aangelegenheden; 
nieuwe begroting 

Gedeputeerde Brink zegt toe voor de zomer van 2012 te komen 
met een voorstel hoe in het kader van de nieuwe EU begroting 
aansluiting gevonden gaat worden bij de middelen en de fondsen 
 

07-12-2011 01-07-2012  

3. Auditprogramma 2011-
2012; personeel en 
organisatie 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie te zullen informeren 
over de stand van zaken met betrekking tot personeel en 
organisatie in de loop van het 1e halfjaar 2012 
 

07-12-2011 01-07-2012  

4. 3e Bestuursrapportage 
2011; stagnatie BJZ 

Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de commissie te zullen 
informeren over de reden van stagnatie bij Bureau Jeugdzorg 
(BJZ) zodra hierover duidelijkheid is. 

07-12-2011 30-09-2012 B&F 14.03.2012 en 11.04.2012: 
Onderzoek heeft niet geleid tot inzicht in 
het aantal stijgingen. Partijen werken 
samen om de oorzaak te achterhalen. 
Zodra dit onderzoek bekend is worden de 
staten hierover geïnformeerd. 

5. Noordelijke 
samenwerking in 
bedrijfsvoering 

Gedeputeerde Brink zegt toe om de staten op de hoogte te stellen 
van de uitkomsten van het vervolgonderzoek naar de Noordelijke 
samenwerking in de bedrijfsvoering bij de drie provincies 
 

11-04-2012 31-12-2012  
 
 

6. Risicoanalyse RSP Gedeputeerde Brink zegt toe dat de risicoanalyse in het vervolg 
ook zal bevatten: 

- hoe de sturing op code ‘oranje’ heeft plaatsgevonden 
- doorlooptijden worden aangegeven 
- de consequenties van het veranderende (economisch) 

klimaat worden vermeld. 
 

11-04-2012 31-12-2012  

7.   SNN; het betrekken van 
PS en burger bij de 
samenwerking met en buiten 
het SNN 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat GS komen met een voorstel hoe 
PS en de burger betrokken kunnen worden bij de discussie over 
(verdere) samenwerking met en buiten het SNN. 

25.01.2012 20.10.2012  
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Moties: 
M 2012-07: regionale 
ondersteuning Floriade 2022 
 

PS verzoeken GS in SNN-verband (of evt. i.h.k.v. van de 
Regiovisie Groningen-Assen) de kandidatuur van de stad 
Groningen voor het organiseren van de Floriade 2022 actief te 
ondersteunen. 
 

06.06.2012 -  

 




